
18. januar 2010

Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg
Christiansborg 
1240 København K

Miljø- og Planlægningsudvalget har i brev af 14. december 2009 stillet mig følgende 
spørgsmål 218 alm. del, stillet efter ønske fra Britta Schall Holberg (V), som jeg her-
med skal besvare.

Spørgsmål 218:

"Vil ministeren herunder særligt oplyse, hvordan det kan være, at der ud over 
landet ligger store dansk producerede halmmængder, der venter på at blive 
brændt af på kraftvarmeværkerne, men ikke bliver det, til trods for at halm er 
CO2-neutralt, mens det kul, der fyres med, dagligt øger CO2-udledningen?"

Svar:

Jeg henviser til min besvarelse af spørgsmål 217.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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